

School of Civil Engineering, Hefei University of Technology

## 2021年氢火灾爆炸与安全标准国际会议

# 会议通知

尊敬的	
크미X마기	

非常诚挚的邀请您参加 2021 氢火灾爆炸与安全标准国际会议 (ISHFESS2021),本次会议将于 2021 年 5 月 21 日至 23 日在安徽省合肥市举行,相关会议信息可参考会议官方网站 ishfess.hfut.edu.cn。

鉴于全球对氢能发展的需求,本次会议希望为大家搭建一个开放的氢安全交流平台, 主题包括氢燃烧基础理论与物理特性、液氢/气态氢泄漏与扩散、氢火灾与防护技术、氢 爆炸与防护技术、氢标准与规范、氢风险分析与管理、氢能与氢经济、氢材料、氢制备、 储存、输送等过程安全等。

本次会议的相关费用请参会人自己承担,包括交通、住宿和会议注册费等。

非常期待您的莅临指导!如有疑问请联系会务组: ishfess@hfut.edu.cn。

此致

敬礼!

合肥工业大学土木与水利工程学院

2021 氢火灾爆炸与安全标准国际会议会务组

2021年4月15日

# 2021 International Symposium on Hydrogen Fire, Explosion and Safety Standard ISHFESS2021

May 21-23, 2021, Hefei, China

## First Announcement and Call for papers

The 2021 International Symposium on Hydrogen Fire, Explosion and Safety Standard (ISHFESS2021) will be held in Hefei, China on May 21-23, 2021 under the support of Code and Standard Division of International Association for Hydrogen Energy, China Association for Hydrogen Energy, National Technical Committee on Hydrogen Energy of Standardization Administration of China, Hefei University of Technology and Zhejiang University.

In view of global commercialization of hydrogen fuel cell electric vehicles and other hydrogen applications, ISHFESS hopes to provide an open platform for the presentation and discussion on hydrogen safety theory, technology and standard etc. Especially ISHFESS seeks contributions in fields such as hydrogen leakage, combustion theory, fire, explosion, material safety, risk analysis, safety management, hydrogen standards and codes etc.

All contributions to ISHFESS2021 will be evaluated exclusively in the light of their scientific content and relevance to hydrogen safety and standard. High impact papers will be selected for publication in the International Journal of Hydrogen Energy.

#### **Important Dates**

## The topics include but not limited to:

Hydrogen combustion theory and Full Paper Submission (Deadline): 5 May, basic physics. Liquid/gas hydrogen leakage and Notification of Paper Acceptance: 10 May, \$\\$ dispersion Hydrogen fires and related protection Submission of Paper Final Versions: 15 > technology May, 2021 ♦ Hydrogen explosions and related ISHFESS Date: 21-23 May, 2021 protection technology Submission Work-In Progress Poster Hydrogen standards and codes (Deadline): 10 May, 2021 ♦ Hydrogen risk analysis and Work-In Progress Poster Notification: 15 management May, 2021 Hydrogen safety in manufacture, Early Registration Open: 20 March., 2021 storage and transportation etc. Hydrogen material. ♦ Hydrogen energy related fields ♦ Hydrogen Economy.

## Symposium language

The ISHFESS2021 official language will be English and Chinese.

#### **Conference Fees**

Early registration	2021-05-1	USD400
Early student registration		USD250
Regular registration		USD450
Regular student registration	2021-05-21	USD300
代表参会提前注册 (Early registration for Chinese mainland attendees)	2021-05-1	CNY2500
学生参会提前注册 (Early student registration for Chinese mainland attendees)	2021-05-1	CNY1500
代表参会正常注册(Regular registration for Chinese mainland attendees)	2021-05-21	CNY2800
学生参会正常注册 (Regular student registration for Chinese mainland attendees)	2021-05-21	CNY1800
陪同人员参会注册(Extra ticket for Chinese mainland attendees)	2021-05-21	CNY1800

<sup>\*</sup> One regular registration can cover a paper. For one participant, second paper, half price.

#### **Bank Info**

**Account No.**: 176703468988

Account Name: HeFei University of Technology

**Bank Name**: Bank of China AnHui Branch NingGuo Road Subbranch **Bank Address**: 223 Tunxi Road, HeFei 230022, AnHui prov., China

Swiftcode: BKCHCNBJ780

户名: 合肥工业大学 开户行: 中行宁国路支行 账户: 176703468988

税号: 12100000400016984P

Please fill in the following form for us to check your payment

Remitter's A/C No.	
Remitter's Name:	
Remit date:	
Remit amount:	
Scanned Payment Proof:	

Thanks for your time, PLEASE RETURN the Registration Form, Final Papers and the Scanned payment proof to email: <u>ishfess@hfut.edu.cn</u> (Before May 15, 2021)

<sup>\*\*</sup> One regular registration with one or more additional papers has only **ONE** proceeding book.

<sup>\*\*\*</sup> For the authors who have difficulties to pay US Dollars, please pay euros, pounds, Chinese yuan.

## **Local Organizing Committee**

Changjian Wang(Chair), Jinyang Zheng (Co-Chair), Jennifer Wen (Co-Chair), Zhihe Shen, Jin Guo, Shenlin Yang, Manhou Li, Quan Li



### **Scientific Committee**

Jennifer Wen, Jinyang Zheng, Changjian Wang, Ibrahim Dincer, Trygve Skjold, Marco Carcassi, Regis Bauwens, Gaby Ciccarelli, Simon Jallais, Linxin Chen, Geng Wang, Lin Zhang, Wulin Han, Deqing Mei, Shouxiang Lu, Xuanya Liu, Jin Guo





#### **Contact Information**

ISHFESS2021 Secretariat,

School of Civil Engineering, Hefei University of Technology No.193, Tunxi Road, Hefei, Anhui, China.

Changjian Wang

+86 13856917064, chjwang@hfut.edu.cn

Manhou Li

+86 13739249256, mhli@hfut.edu.cn

Ouan Li

+86 18856017400, quanli@hfut.edu.cn

Website:ishfess.hfut.edu.cn

## **Sponsor**









